



To: Department of Economy and Tourism, and Free Zone Council.

<u>Subject: Creation of new Licence Code for VA Proprietary</u>
<u>Trading.</u>

Dubai's Virtual Assets Regulatory Authority [VARA] extends warm greetings to all our stakeholders and partners.

As the specialist regulator established under the Local Law of the Emirate of Dubai No. (4) of 2022, VARA is mandated to assure market stability that is in turn, contingent on every participant's business soundness, financial robustness and responsible market conduct — that collectively allow for the industry to operate at/on par with best-in-class international standards.

Any entities operating in/from Dubai, and providing or intending to provide Virtual Asset [VA] products and/or services are required to be evaluated to determine the nature of regulatory supervision required, and have a registry maintained at a consolidated level [for Dubai]

As per VARA regulatory framework issued on Feb 7^{th} 2023, VA Proprietary Trading is a one specific activity that must be granted a No Objection Certificate from VARA.

VARA urges your prompt confirmation that all systems are now updated to include the Virtual Asset Activities as defined in our Regulatory Framework including Proprietary Trading.

Attached is the Definition.

Sincerely Yours,

إلى: دائرة الاقتصاد والسياحة ومجلس المناطق الحرة،

<u>الموضوع: إنشاء رمز ترخيص جديد لتجارة ممتلكات الاصول.</u> الافتراضيه (VA – Virtual Assets) <u>.</u>

تتقدم سلطة تنظيم الأصول الافتراضية في دبي بتحياتها لجميع الجهات المعنيه والشركاء.

بصفتها الجهة التنظيمية المتخصصة التي تم تأسيسها بموجب القانون المحلي لإمارة دبي رقم (4) لعام 2022, تتولى سُلطة تنظيم الأصول الافتراضية (VARA) مسؤولية ضمان استقرار السوق، في دبي (باستثناء مركز دبي المالي العالمي). ويعتمد هذا الاستقرار على مشاركة جميع الجهات وقوتها المالية والتزامها بالسلوكيات المسؤولة ، والتي تتيح للقطاع العمل وفق أفضل المعايير العالمية.

يجب تقييم أي منشآت تعمل في/انطلاقا من دبي، وتقدم أو تنوي تقديم منتجات و/أو خدمات الأصول الافتراضية لتحديد طبيعة الإشراف التنظيمي المطلوب، والاحتفاظ بسجل على موحد على مستوى [دبي]

وفقا لإطار عمل التنظيمي تابع لسُلطة تنظيم الأصول الافتراضية (VARA) الصادر في 7 فبراير 2023 ، فإن تداول الملكية الخاصة للأصول الافتراضية هو نشاط يتطلب شهادة لا مانع من السلطة.

تحث سلطة تنظيم الأصول الافتراضية (VARA) على تأكيدكم بأن جميع الأنظمة قد تم تحديثها الآن لتشمل أنشطة الأصول الافتراضية على النحو المحدد في إطارنا التنظيمي بما في ذلك <u>تداول الملكية الخاصة للأصول الافتراضية</u>.

مرفق التعريف.

تفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،